



شركة الخليج المتّحد القابضة

United Gulf Holding Company B.S.C.

Board of Directors Nomination Announcement (For Immediate Release)

إعلان بشأن الترشح لعضوية مجلس الإدارة (للنشر الفوري)

United Gulf Holding Company B.S.C would like to announce the opening of the election for candidacy of (8) eight Board of Directors membership for a three-year term (March 2026 - March 2029). The election process will be carried out during the Annual General Meeting scheduled for Tuesday the 31st March 2026 at 01:00 pm.

تعلن شركة الخليج المتّحد القابضة ش.م.ب. عن فتح باب الترشح لانتخاب ثمانية (8) أعضاء لمجلس إدارة الشركة لفترة ثلاث سنوات (مارس 2026 - مارس 2029). وستجري عملية الإنتخاب خلال اجتماع الجمعية العامة العادلة المزمع عقده في يوم الثلاثاء الموافق بتاريخ 31 مارس 2026 في تمام الساعة 1 ظهراً.

Conditions for nomination:

1. The nominee must have full legal capacity to act.
2. The applicant must not have been convicted in a crime involving negligent or fraudulent bankruptcy or a crime affecting his honor or involving a breach of trust or in a crime on account of his breach of the provisions of law unless he was reinstated.
3. The applicant shall not be prohibited from being a member in the Board of Directors of a joint stock company in accordance with the provisions of this law or any other laws enforced in the Kingdom of Bahrain.
4. With respect to the Board's Chairman or the Vice Chairman positions, the applicant must not hold any of the aforementioned positions simultaneously with the position of the CEO of the company or its equivalents.
5. Any other condition, which may be specified in the Company's Memorandum or Articles of Association.

الشروط الواجب توافرها في المرشحين:

- 1- أن يتمتع المرشح بالأهلية القانونية الكاملة للتصرف.
- 2- يجب ألا يكون مقدم الطلب قد أدين في جريمة تتعلق بالإفلاس التقصيرى أو الاحتىاى، أو في جريمة مخلة بالشرف أو الأمانة، أو في جريمة ناتجة عن مخالفته لأحكام القانون، ما لم يكن قد رد إليه اعتباره.
- 3- يجب ألا يكون مقدم الطلب محظوظاً من عضوية مجلس إدارة شركة مساهمة وفقاً لأحكام هذا القانون أو أي قوانين أخرى نافذة في مملكة البحرين.
- 4- فيما يتعلق بمنصبي رئيس مجلس الإدارة أو نائب رئيس مجلس الإدارة، يجب ألا يشغل مقدم الطلب أي من هذين المنصبين في الوقت ذاته مع منصب الرئيس التنفيذي للشركة أو ما يعادله.
- 5- أي شروط أخرى قد تحدّد في عقد التأسيس أو النظام الأساسي للشركة

Required Documents

1. Curriculum vitae, including academic and professional qualifications.
2. Credit Bureau Report
3. Certified Copy of ID and Passport.
4. Certified copy of proof of address.

المستندات والمعلومات المطلوبة:

- 1- السيرة الذاتية، بما في ذلك المؤهلات الأكاديمية والمهنية.
- 2- تقرير المعلومات الائتمانية أو تقرير الذمة المالية.
- 3- نسخة مصدقة من جواز السفر والهوية.
- 4- نسخة مصدقة من شهادة اثبات العنوان أو أي مستند يثبت ذلك.



شركة الخليج المتّحد القابضة

United Gulf Holding Company B.S.C.

5. Attested certificate of good conduct issued by the Ministry of Interior.
6. Disclosure of any act that he/she performs directly or indirectly, that amounts to competition with the company.
7. Names of companies and entities in which he/she works or is a member of their Boards of directors.
8. Any position he/she occupies that requires more than a small part of his time.
9. Details of any relationships between the candidate and the company (including any ownership therein); and the candidate and other directors of the company.
10. Any other information specified by the regulations.
11. Fill and complete the Application for Election/ Re-election of the Board of Directors, which can be downloaded from the website <https://ughbh.com/board-nomination>

Every candidate wishing to nominate himself/herself or a representative is invited to furnish the Company with all required documents mentioned in this announcement either by submitting by hand or via renowned local / international courier service to be delivered to the Company's address. Such documents need to be provided to the Company before **04:00 pm Bahrain Time on February 22nd, 2026**:

Company's address

Board of Directors Secretariat – 4th Floor,
United Gulf Holding Company B.S.C.,
UGB Tower, Diplomatic Area,
PO Box 5565,
Manama, Kingdom of Bahrain.

5- شهادة حسن سيرة وسلوك مصدقة صادرة عن وزارة الداخلية.

6- الإفصاح عن أي عمل يقوم به المرشح بشكل مباشر أو غير مباشر ويعُد منافساً لأعمال الشركة.

7- الإفصاح عن أسماء الشركات والجهات التي يعمل بها المرشح أو التي يشغل عضوية مجالس إدارتها.

8- أي منصب يشغله المرشح ويطلب أكثر من جزء بسيط من وقته.

9- تفاصيل أي علاقات قائمة بين المرشح والشركة (بما في ذلك أي ملكية فيها)، وكذلك بين المرشح وأعضاء مجلس إدارة الشركة الآخرين.

10- أي معلومات أخرى تحددها اللوائح والأنظمة ذات الصلة.

11- تعبئة واستكمال نموذج طلب الترشح / إعادة الترشح لعضوية مجلس الإدارة، والذي يمكن تحميله من الموقع الإلكتروني:

<https://ughbh.com/board-nomination>

يُدعى كل مرشح يرغب في ترشيح نفسه أو ترشيح ممثل عنه إلى تزويد الشركة بجميع المستندات المطلوبة المذكورة في هذا الإعلان، وذلك إما بالتسليم باليد أو عبر شركة بريد محلية أو دولية معتمدة، على أن تصل المستندات إلى عنوان الشركة قبل الساعة 04:00 مساءً بتوقيت مملكة البحرين في تاريخ 22 فبراير، 2026.

عنوان الشركة

أمانة سر مجلس الإدارة - الطابق الرابع،
شركة الخليج المتّحدة القابضة ش.م.ب. ،
برج بنك الخليج المتّحد ، المنطقة الدبلوماسية،
ص.ب. 5565 ،
المنامة، مملكة البحرين.



شركة الخليج المتّحد القابضة

United Gulf Holding Company B.S.C.

Or through the e-mail: corporate.secretary@ughbh.com, where the nomination period for membership of the Board of Directors will remain open from February 8th, 2026 to February 22nd, 2026.

The Candidates' names and relevant information will be disclosed on the Bahrain Bourse's and Company's website, simultaneously with the publication of the general meeting agenda.

Should you require any further information, please do not hesitate to contact board secretariat via email as below:

corporate.secretary@ughbh.com

Masoud M.H. J. Hayat

Chairman of the Board of Directors

Date: 8th February 2026

أو من خلال البريد الإلكتروني: corporate.secretary@ughbh.com حيث سيظل باب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة مفتوح من تاريخ 8 فبراير 2026 إلى تاريخ 22 فبراير 2026.

سيتم نشر أسماء المرشحين وبياناتهم الخاصة على الموقع الإلكتروني لبورصة البحرين وعلى موقع الشركة، وذلك بالتزامن مع تاريخ نشر الدعوة لعقد اجتماع الجمعية العامة.

لأي استفسارات، يرجى التواصل مع أمانة سر مجلس الإدارة من خلال البريد الإلكتروني أدناه:

corporate.secretary@ughbh.com

مسعود محمود جوهر حيات

رئيس مجلس الإدارة

8 فبراير 2026

Name	محمد القميش Mohammed Alqumaish	الإسم
Title	رئيس التدقيق التنفيذي ومقرر مجلس الإدارة Chief Audit Executive & Corporate Secretary	المسماي الوظيفي
Company Seal	التوقيع	
 شركة الخليج المتّحد القابضة United Gulf Holding Company		